

وعليه تم اتخاذ القرارات التالية:

Disclosure

Resolutions of the Ordinary General Meeting and Insufficient quorum to conduct the Extraordinary General Meeting

<u>القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العامة العادية </u> وعدم إكتمال النصاب القانوني لعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لأوكيو لشبكات الغاز

ش.م.ع.ع ("الشركة") في تمام الساعة الرابعة مساء من

يوم الأحد الموافق 7 يناير 2023م عبر المنصة الالكترونية

لانعقاد الجمعيات التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع

The Ordinary General Meeting of OQ Gas Networks Company SAOG (the "Company") was held at 4pm on Sunday, 7 January 2023, via Muscat clearing and depository electronic for convening platform general meetings, and accordingly the following resolutions were issued:

- 1- الموافقة على تقرير مراقب الحسابات والموافقة على البيانات المالية (الميزانية العمومية، وحساب الأرباح والخسائر) للشركة عن الفترة المالية
- 1- Approval of the Auditor's report and approval of the financial statements (Balance Sheet, Profit and Loss) of the Company for the ending financial period 30 September 2023.
- 2- الموافقة على مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 7.620 بيسة للسهم الواحد للربع الثالث المنتهى في 30 سبتمبر 2023م.

المنتهية في 30 سبتمبر 2023.

2- Approval of the proposed cash dividend distribution to the shareholders, as on the date of the meeting, of 7.620 Baisas per share for the third quarter ended on 30 September 2023.

Due to insufficient quorum for the Extraordinary General Meeting to vote on approving the amendment of Article (6) of the Articles of Association of the Company related to the number of نظرا لعدم إكتمال النصاب القانوني لعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية وذلك للتصوبت على الموافقة على تعديل المادة رقم (6) من النظام الأساسي للشركة والمتعلقة

•This document is classified as "Restricted" information, Please share this information on a "Need-to-Know" basis



members of the Board of Directors, as per Appendix (1) of the invitation, the Extraordinary General Meeting has been postponed.

بعدد أعضاء مجلس الادارة وذلك حسب المرفق رقم (1) من الدعوة فقد تم تأجيل إجتماع الجمعية العامة غير العادية.

The Extraordinary General Meeting to discuss the above item will be held on Sunday, January 14, 2024 at 4 pm via Muscat Clearing Depository and Company's electronic platform holding general meetings.

سوف يتم عقد إجتماع الجمعية العامة غير العادية لمناقشة البند أعلاه يوم الأحد الموافق 14 يناير 2024م في تمام الساعة الرابعة مساءا عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Hangoor Al-Abdali



Mansoor Al Abdali **Managing Director**

منصور العبدلي الرئيس التنفيذى

•This document is classified as "Restricted" information, Please share this information on a "Need-to-Know" basis

